To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED GROUP FOR LAND TRANSPORT CO. P.L.C Date: 07-01-2024 02:38:02 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المجموعة المتحدة للنقل البري التاريخ: 07-01-202 02:38:02 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
UNITED GROUP FOR LAND TRANSPORT CO. P.L.C announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة المجموعة المتحدة للنقل البري عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 07-01-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 07-01-2024
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
Our company has signed and renewed the transportation contract of phosphoric acid with JIFCO till end of 2024, the financial impact will translate into minimizing the income between 25 and 30 percent.	تم توقيع وتجديد عقد نقل مادة حامض الفوسفوريك مع شركة جيفكو لنهاية عام 2024م, علمابأن الأثر المالي المترتب على العقد هو إنخفاض الإيرادات بسبب تخفيض اجور النقل مع جيفكو من 25 الى 30 بالمائة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: AMJAD MUSTAFA	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: AMJAD MUSTAFA